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Förslaget gäller
Tra�k och kommunikationer

Rubrik
Efterlängtad spårvagnshållplats vid Alelyckan

Sammanfattning
De senaste 30 åren har spårvagnen susat förbi Handelsområdet vid Alelyckan. Nu vill vi
kunna gå av och handla på Willys & Orienthuset m.m. Det är dags att Göteborgs mest
efterlängtade hållplats byggs!

Hela förslaget

Spårvägen mellan Gamlestads Torg och Hjällbo är en av de längsta utan stopp, trots att det
�nns mycket att besöka på vägen. Hela uppväxten har vi passerat affärerna vid Alelyckan och
undrat varför det inte �nns en spårvagnshållplats. Allt som behövs är lite asfalt och en
inbromsning. Den nuvarande lösningen för att ta sig dit är minst sagt krånglig. Man behöver
byta till en buss som går sällan, och får kånka på tunga kassar hit och dit. Att utöka
busstiderna får inte alls samma effekt, eftersom det är bytet till en buss som avgör om det är
värt besväret. En person på väg från Angered med spårvagn får åka förbi och gå av vid
Gamlestads Torg, vänta på en buss, åka tillbaka samma sträcka för att gå av och sedan göra
om proceduren baklänges för att ta sig hem.

Spårvägen med linjerna 4, 8 & 9 passerar redan och således är den största ekonomiska
satsningen alltså klar. Politiker vill inte ha en hållplats på sträckan för att de har byråkratiska
mål gällande den upplevda närheten mellan Angered och Göteborg. Det enda som är viktigt är
hur många minuter det är från Angered centrum till centralstationen. De har satsat 30
miljoner på att spårvagnarna ska köra något fortare på sträckan. Men vad vill vi i Östra
Göteborg ha? Någon minut kortare restid eller möjligheten till billigare mat, ökad livskvalitet
och service?

En spårvagnshållplats skulle förenkla livet för många i hela östra Göteborg, inte minst för
låginkomsthushåll, pensionärer, studenter och ensamstående. Det skulle medföra att �er
bilister kan åka kollektivt dit. Som ni vet är större delen av handelsplatsen en parkering i
dagsläget på grund av hur svårt det är att ta sig dit. Det här är en liten insats som ger ett stort
resultat. En värd investering som säkert de många företagen också uppskattar.

Vi är övertygade om att tusentals människor i östra Göteborg känner likadant och har väntat
halva livet på denna hållplats. Med vänlig hälsning, Systrarna Lind








